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Stadsdelsnämndens pensionärsråd 
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Närvarande                           
 

Ledamöter: Ersättare: 

Birte Holmin (SPF)  Margareta Moureu-

Feldman (SPF) 

Marianne Lindelöf (SPF)  

Kerstin Rosenqvist-

Hedler(SPRF)    

Lisbeth Hvarfner (PRO)  

 

Eva Lundqvist (PRO) 

Lena Hertzman (SPF) 

Bernt Holgersson (RPG) 

 

                                    

 
 
Anmält förhinder 
Brigitte Straubinger (PRO) 

Tore Lidbom (PRO)                                         

Tjänstemän:  

Mona Lindgren, avdelningschef  

Ann-Catrin Rönnqvist, verksamhetscontroller   

Birgitta Hagberg, tandvårdsenheten 

Bo Persson, tandvårdsenheten 

 

 

 
……………………………………….. 

Ann-Catrin Rönnqvist  

sekreterare  

 

 

Protokollet justeras den 20 maj 2008 

 
.................................................   

Birte Holmin  

  

 

  

§ 1 Formalia  
Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2 Förslag till dagordning  
Förslaget till dagordning godkändes.  

 

§ 3 Föregående protokoll  
Protokollet från förgående sammanträde lades till handlingarna. 

 

 

   



SID 2 (3) 

 

 

 

s 
§ 4 Tandvård för äldre – information från Stockholms läns landsting , 

tandvårdenheten 
Bo Persson, tandvårdsenheten, redogjorde för den tandvårdsreform som träder i 

kraft den 1 juli 2008.  

Reformen innebär i korta drag dels en satsning på den förebyggande 

tandvården dels införande av ett högkostnadsskydd.  

Den förebyggande tandvården innebär att personer mellan 20 och 29 år får en 

”tandvårdcheck” på 600kr vart annat år, personer mellan 30-74 år får en 

”tandvårdscheck” på 300kr vart annat år och personer från 75 år och uppåt får 

en ”tandvårdscheck” på 600 kr vart annat år.  

Ett högkostnadsskydd som innebär att den enskilde betalar hela kostnaden upp 

till 3.000 kronor för nödvändig tandvård, för kostnader mellan 3.000kr och 

15.000kr får den enskilde en 50%-ig subvention och för kostnader över 

15.000kr får den enskilde en subvention på 85%.  

 

Birgitta Hagberg från Stockholms läns landsting, tandvårdsenheten redogjorde 

för tandvårdsstödet för personer med stora omvårdnadsbehov.  

Alla som har stora omvårdnadsbehov (hjälpinsatser morgon, middag, kväll 

samt tillsyn nattetid) har rätt till uppsökande insatser i form av en 

munhälsobedömning samt därefter nödvändig tandvård. Birgitta berättade att 

den uppsökande verksamheten fungerar väl i det särskilda boende men inte är 

lika väl förankrat i det ordinära boendet. 

 

Efter att ha tagit del av informationen påtalade rådet nödvändigheten att 

Försäkringskassan snarast via sin hemsida uppdaterar informationen om de 

kommande förändringarna.  

 

§ 5 Aktuella nämndärenden    
1. Tertialrapport 1 för 2008 

Rådet tog del av Mona Lindgrens redogörelse för Tertialrapport 1.   

 

2. Samråd om förstudie till tunnelbana mellan Odenplan och 

Karolinska – Norra Station - svar till Storstockholms lokaltrafik 

Rådet tog del av tjänsteutlåtandet och ser fram emot en fortsatt information 

och möjlighet till dialog vid om utbyggnadsprocessen.  

        

3. Förverkligandet av västra city med skyskrapor och central 

parkinspirerad stadsmiljö längs Klara sjö – svar på remiss från 

kommunstyrelsen  

Rådet tog del av tjänsteutlåtandet.  

 

§ 6 Inkomna skrivelser och skrifter  
Rådet tog del av förre ordförande Mats Danielssons sammanställning av 

rapporter och statistik beträffande äldreomsorg, biläggs protokollet.  
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Kerstin Hedler-Rosenqvists sammanställning av information från senaste KPR 

delades ut.  

 

Protokollet från KPRs sammanträde den 4 april delades ut.   

 

  

§ 7 Information från kontaktpersoner  
Eva Lundqvist rapporterade från Riddargården, där man träffat den nya 

kostenhetens nya chef. Mötet var mycket positivt.  

Lisbeth Hvarfner redogjorde för sin undersökning beträffande matlådor till 

äldre på norrmalm. I sin skriftliga rapport konstaterar Lisbeth att det är positivt 

med småskalighet och närhet till brukaren.      

 

§ 8 Ärendebank  

 Avvikelserapporter – hösten 2008  

 Drift och underhåll av parker – hösten 2008 

 Brottsförebyggande rådet – hösten 2008 

 
§ 9 Övriga frågor  

Namnbyte från pensionärsråd till äldreråd 

För att få en samstämmighet i staden vad gäller frågor för äldre föreslår Birte 

Holmin att rådet ska föreslå ett namnbyte från stadsdelens pensionärsråd till 

stadsdelens äldreråd. Tillsammans med Tore Lidbom kommer Birte att 

återkomma med en skrivelse.  

 

Väduren  

På Margareta Feldman-Moreaus fråga vad som händer med ombyggnads 

planerna för Väduren, svarar Mona Lindgren att ett ärende om 

förändringsprocessen kommer att behandlas vid stadsdelsnämndens 

sammanträde den 18 juni.     

 
§ 10 Mötesavslutande  

Ordförande avslutade mötet.  

  
 

 

 

 

Värd vid nästa möte 2008-06-16:   


